流動銀行暫停服務啟事

香港上海滙豐銀行有限公司 流動銀行

由於青柏樓外牆將進行3個月維修工程,本流動銀行將於下列時間暫停服務。

服務點	暫停服務時間
青衣長青邨(近青柏樓)	由 2019 年 12 月 3 日至 2020 年 2 月 25 日
月100月7月(20月/101岁)	(逢星期二)

如需在上述時間使用銀行服務, 請到附近分行或理財易中心。

	附近分行或理財易中心
青衣長青邨	青衣城分行
	地址: 新界青衣青衣城 3 樓 308 F 舖
	青衣城理財易中心
	地址: 新界青衣青衣城二期地下 G28 號舖

如有查詢,歡迎致電滙豐電話理財服務熱線(852)22333000或與分行職員聯絡。

Notice of Mobile Branch Service Suspension

The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited Mobile Branch

Due to renovation work at the external wall of Ching Pak House will be carried out for 3 months, the service of this Mobile Branch will be suspended as below:

Location	Suspension Period
Cheung Ching Estate, Tsing Yi, New Territories (near Ching Pak House)	3 December 2019 to 25 February 2020
	(every Tuesday)

During the above period, please go to the nearby Branch or Express Banking for banking services.

Burning the above period, preade go to the hearby Brahen or Express Burnaing for burnaing corvices.		
		Nearby Branch and Express Banking
	Cheung Ching	Maritime Square Branch
	Estate	Address: Shop 308 F, Level 3, Maritime Square, Tsing Yi, New Territories
		Maritime Square Express Banking
		Address: Shop G28, G/F, Phase 2 Maritime Square, Tsing Yi, New Territories

For enquiries, please call HSBC phone banking hotline at (852) 2233 3000 or contact our branch staff.

